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Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 02 wrzeSnia 2005 roku

Komisja Rewizyjna rozpoezqla obrady o godz. 8.30 w sktadzie wg listy

obecnoÉci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokotu, wg. nastgpuj4cego

porz4dku:

l. Analiza dyscypliny finansów publicznych zrealizowanych przez

naczelników wybranych wy dzialów .

2. Informacja z wykonania budzetu Miasta i Gminy JEdrzejów

zal pólrocze 2005 roku.

3. Ocena sprawozdania z wykonania budZetu za I pótrocze Zakladu

Wodoci4gów i Kan alizacji w JEdrzej owie.

4. Ocena wykonania budzetu za I pólrocze przez Zarzqd Budynków

Mieszkalnych w Jqdrzej owie.

5. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

oraz zaproponowal rozpoczEcie posie dzenia od analizy trzeciego punktu.

Ad.3
Na posiedzenie komisji przybyl pracownik zakladu wodoci4gów

iKanalizacji.

I pólrocze roku biezqcego zamknqliícíe stratq I I tys. zl. Dlaczego tak siq

stalo? - Zapytal Przewodniczqcy komisji.

Wynik finansowy brutto jest zyskiem w kwocie 15 tys. zI. Jesteémy

obci4Zeni obowi4zkowym podatkiem dochodowyrn, który wyniósl 26 tys. zl,

st4d wynik finansowy netto jest strat4- powiedzialapracownica ZWiK.

Ilu osób zostalo zatrudnionych w tym roku? - Zapytat Przewodniczqcy

komisji.
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Zatrudniliémy dodatkowo dwie osoby. Jedn4 na stanowisku sekretarki,

drug4 na stanowisku kierowcy.

W iakim stopniu zostal zrealizowany budzet? - Zapytal Przewodniczqcy

komisji.

Plan zostat zrealizowany w 40oA. Liczyliémy na uruchomienie Euroubojni

jeszcze w tym roku, stqd taka niska realizacja budZetu - powiedzialapracownica

ZWlK.

Proszq podaé, jakie zadluzenie ma zBM wobec zwiK i czy wplaca

ogólnie h,uotq? - Zapytal radny B. KróI.

zalegloéó z dwóch miesigcy utrzymuje siE na poziomie 120 tys. zl.Mamy

podpisan4 umowg z ZBM, a nie poszczególnymi lokatoraml. ZBM wplaca nam

ogóln4 kwotq, a to jak rozlicza siE z lokatorami to jego sprawa - powiedziala

pracownica ZWLK.

Czy prace remontowe no ul. Partyzantów byty ztecone przez Gminq

czy z przetargu? - Zapytal Przewodniczqcy komisji.

Prace renrontowe na ul. Partyzantów zostaly nam zlecone przez GminE -

odpowied ziala pracowni ca ZW tK.

cry sq zaplanowane jeszcze jakieí ínwesecje w em roku? zapytal

Brak jest tam jednak koord)¡nacji w pracv. Kladziona iest iu2 kostka

chodnikowa. a my nie uporzadkowaliémy spraw kanalizacyjnych.

Na terenie wsi nie mamy w planie Zadnych inwestycji - powie dzia*apracownica

ZWIK.

Co to za kanalizacja? - Zapytal Przewodniczqcy komisji.

Jest to kanalizacja sanitarna - odpowiedziala pracowni ca zwiK.

Dodatkowe pisma dotyczqce ZwiK nie zostaly omówione, ze wzglEdu

na nieobecnoéó kierownika ZWiK - pana Z. Lato. Przewodniczqcy komisji

zwrócil sip z proéb4 aby na posiedzeniaprzychodzit osobiÉcie kierownik ZWiK.

Przewodn iczqcy kom i sj i.

Na terenie miasta. mamv i niezakoñczona inwestvcie na ul. Partvzantów.
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Pracownica ZWLK opuécila posiedzenie komisji

Ad.4

Na posiedzenie komisji przybyl kierownik zBM- pan S. Jach.

Kierownik w skrócie przedstawil informacjE z realizacji budzetu

za I póhocze 2005 roku (szczególowa i{ormacja - patrz zalqcznik nr I

do protokolu).

Dlaczego zobowiqzania sq takie wysokie? - Zapytal Przewo dniczqcy

komisji.

zobowiqzania zBM na dziei 30.06.2005r. wynoszqgT5 tys. zl., w tym

300 tys. zl. - sprawa sqdowa zDalki6 a 670 tys. zl- pozostale naleanoÉci. LiczE

na to, iz sprawa sEdowa zakohczy sip pomyúlnie dla zBM. GdybySmy otrzymali

od Gminy dotacjp na czas, wówczas nie byloby tej sytuacji. Co miesi4c jesteémy

zobligowaniprzezlJrzqd do skladania sprawozd,aniaz regulowaniazobowiqzah.

My musimy sptacaó zobowiqzania, bez wzglqdu na fo czy lokatorzy regulujq

platnoéci czy nie.

ZBM nie jest dochodow4 jednostk4. Chcialbym to zmienió, wprowad zajqc
dodatkowe uslugi lub prace budowlane, które moglyby byó prowadzone

ptzez naszych pracowników. w zwiqzku z tym chcemy wyst4pió

o zmiang statutu zalúadu.

Chcialbym poruszyó równiez sprawQ zniszczonych obiektów gminnych.
IJwaZam, i2 nale?y sprzedaó te nieruchomoéci, poniewaZ remont tych obiektów

wiqzatby siE z bardzo wysokirni kosztami - powiedzial kierownik S. Jach.

Proszq przedstawié sprawq remontu budynków nalezqcych do zBM -

powiedziat Przewod niczqcy komisj i.

od istnienia zakladu na remonty budynków, mimo duaej iloéci
sprzedanych mieszkan nie otrzymaliémy zadnych pienigdzy z tego tytulu.

Stan obiektów zBM jest bardzo zly. czynszu nie molemy podnieÉó

powi edzial ki erown Ik ZBM.
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Jak zostala rozliczana wczeiniejsza dotacja zo wodq? Zapylal

Przewodn iczqcy komi sj i.

Dotacja ta zostala przekazana do ZWIK ogólnie, bez wzglgdu na to ilu

lokatorów reguluje swoje naleZnoéci, a ilu nie. Ieheli naleznoSó czynszowa

przekroczy 2 tys. zl. wówczas oddajemy sprawQ do sqdu. S4 jednak takie

naleZnoéci, które w Zaden sposób nie mozemy Éci4gn4ó i wówczas zaliczamy

je do straty - powiedziala pracowni ca ZBM.

Cty nawiqzaliície wspólpracQ z firmami windykatorskimi? - Zapytal

Przewodn iczqcy kom i sj i.

PodpisaliÉmy dwie umowy w zeszlym roku, ale nie przynioslo

to oczekiwanego rezultatu - powiedzial kierownik ZBM.

Cty macie wykaz osób, od których moina iciqgnqé naleznoíci,

a od których nie? - Zapylal radny T. Sgk.

Przekazalem taki wykaz Burmistrzowi, ja nie mogE powiedzieó zuwagi

na ochronE danych osobowych - poinformowal radnych kierownik ZBM.

Jaka bylaby pana opinia w sprawie polqczenia w jeden zaWad ZW|K, ZRB

i ZBM? - Zapytal Przewodniczqcy komisji.

Uwa2am, i2 molna bytoby zastanowió siE nad tym pomyslem. Pol4czenie

tych zakladów, na pewno obnizyloby koszty, zmniejszylo zatrudnienie. Nalezy

opracowaó porzqdny statut takiej firmy, w którym wydzielone bytyby zadania

dla kaldej j e dno stki - p owied zial kier ownik ZBM.

Komisj a stawia wniosek:

Rozwaivó polaczenie zakladów ZBM. ZWiK. ZRB w ieden zaklad

pod wspólnvm statutem.

JednogloSnie - Za

Nieobecnych -2
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Ilu pracowników pan zwolnit? - Zapyfal Przewodniczqcy komisji.

Na dziei dzisiejszy czterech pracowników, w miesi4cu wrzeSniu

dodatkowo jeszcze trzech. Obecnie pracuje 33 osoby. Wipcej osób nie mogp

zwolnió, jeaeli ZBM ma funkcjonowaó w miarg prawidlowo - powiedzial

kierownik ZBM.

Slyszalem, 2e Pan przyjmuje osoby do pracy, 2e swojego ,,klucza

p artyj ne go" - pow iedziat Przewodn iczqcy komi sj i .

70oA osób pracujqcych w ZBM zapisalo siq do partii politycznej SLD.

Te osoby juZ pracowaly, a ja nie mam wplywu na ich pogl4dy polityczne.

Nikogo nie przyj$em do pracy z klubu SLD, nikogo równieZ nie zwolnitem,

tylko, dlatego 2e nale|y do innej partii - powiedzialkierownik S. Jach.

Czy wyplacctne byly - roku bíezqcym dodatkowe nagrody? - Zapytal

Przewodniczqcy.

Oprócz trzynastek, nie zostaly wyplacone 2adne dodatkowe nagrody -

powiedzial kierownik ZBM.

Wplynqlo pismo do radnych w sprawie naprawy ciqgu kanalizacyjnego

wzdlu2 ul. Przemyslowej. Czy sprawa ta zostala juz zalatwíona? - Zapytat

Przewodn iczqcy kom i sj i .

Z tego, co wiem, ten kawalek kolektora musi byó przelohony, albo

wykonany nowy ciqg - powiedzial kierownik S. Jach.

Dlaczego nie nadzoruje pan budynku po kolejce? - Zapytal radny T. Sgk.

Na polecenie Burmistrza J. Woániaka przekazalem cal4 dokumentacjE

do UrzEdu . Z tego, co wiem, budynek nie jest dozorowany przez nikogo.

Komisja stawia wniosek:

Wviaénienie w sprawie remontu mieszkaú na Koleice Doiazdowei.

które mialv bvó wvremontowane w roku 2005 i oddane do zasiedlenia.

Jednogloínie - Za

Nieobecnych - 2
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Glos zabral Przewodniczqcy komisji. Wptyngto pismo do UrzEdu

w sprawie wprowadzenia zaliczkov'rych oplat z tytulu poboru wody

i odprowadzania écieków. Cty ta sprawa zostala wyjaéniona? zapyfal

Przewodn iczqcy komi sj i .

Ja odpowiadalem na to pismo, cala dokumentacja jest w Zarzqdzie

Budynków Mieszkalnych. Wprowadzone zaliczki na wodq s4 zgodne zprawem,

i podlegaj qrozliczeniu - powiedzial kierownik ZBM.

Chcialbym poruszyó sprawQ wywozu émieci. Czy nie lepiej byloby kupíó dwa

samochody i wlnvozió imieci we wlasnym zakresie? - zapytal Przewodnicz4cy

komisji.

Zakup takich samochodów i ich eksploatacja jest doéó kosztowna.

Lepszym rozwiqzaniem jest wynaj4ó od firmy, kilka razy w roku, samochody

niZ kupowaó i utrzymywaó je. Od miesi4ca wrzeénia bie2qcego roku, sprzqtanie

placów przy blokach w czgéci przejmuje ZBM od firmy Ekom, która éwiadczyla

nam dotychczas te ustugi - powiedzialKierownik ZBM.

KierownikZBli4- pan S. Jach opuécil posiedzenie komisji

Ad.2
Na posiedzeniu komisji przybyla Skarbnik Gminy - pani Bohena Cieluch.

Skarbnik Gminy przedstawila radnym informacje z wykonania budZetu

zaI pólrocze 2005 roku.

Przewodniczqcy komisji

na ul. Koécielnej. W budzecie

ze sprzeda?y nieruchomoéci na

zrealizowana w tym roku i czy

Przewodn iczqcy komi sj i.

Obawiam sig, 2e w tym roku nie

odpowied ziala Skarbnik Gminy.

poruszyl sprawQ budowy pawilonów

Gminy zaplanowano 1 mln zI dochodów,

ul. Koécielnej. Cry inwesQcja ta zostanie

uzyskamy zaplanowany dochód? - Zapytal

uda nam siE sprzedaó tych nieruchomoéci -



Czy znana jest ju2 lauota pieniqzna, jaka pozostala z budowy kompleksu boisk

sportowych? - zapytal radny T. Sgk.

Nie mam jeszcze dokladnej informacji, jaka kwota pozostata z budowy boisk -

odpowied ziala Skarbnik Gminy.

Glos zabral Przewodniczqcy komisji. Analizujqc informacjg z wykonania

budZetu, mo2na dostrzec nisk4 realizacjg dochodów zarówno z Wysypiska

Smieci jak i Plywalni Miejskiej . Zaplanowane dochody odbiegaj4 od faktycznie

uzyskanych. ProszE wyjaÉnió dlaczego tak jest - powiedzial Przewodnicz4cy

komisji.

Kierownik Wysypiska tlumaczy tq sytuacjg tym, 2e Ekom nie wywi4zuje siE

ze swych zobowiqzaú. Najprawdopodobniej w tym tygodniu sprawa zostanie

skierowana do s4du, jezeli nie uregulujqzaleglych platnoéci.

Je1eIi chodzi o PlywalniE Miejsk4 pomytkowo zostaly rozpisane érodki

pieniqZne z Gazownictwa (210 tys. zl. zostaly wprowadzone po stronie

wydatków do oSwiaty, a po stronie dochodów - do Plywalni Miejskiej). Nalezy

zmienió to now4ustaw4- powiedziala Skarbnik Gminy.

Czy ínwesQcje zaplanowane na rok 2005 zostanq zrealizowane? - Zapyfal

Przewodniczqcy komi sj i.

Burmistrz M. Wolski zapewnia i2 wszystkie inwestycje zaplanowane na ten rok

zostan4 zrealizowane, a nie rozpo czEte - rozpoczn4 siE jeszcze w tym roku -

powiedziala Skarbnik Gminy.

Czy Gmina dala pieniqdze na przeglqdy techniczne samochodów stra2ackich? -

Zapytal Przewodn iczqcy komi sj i .

Daliémy pieni4dze na przeglqdy techniczne samochodów strazackich.

Przedstawiciele stra2y przychodzq do naszego pracownika. W sytuacji gdy

okazuj4 rachunki, wówczas pieni4dze wyplacane sq w kasie. Jeéli jednak

nie przynoszq rachunków, wówczas nasz pracownik bierze zaliczkg, ale tylko

do okreélonej kwoty. Dlatego powinni mieó ze sob4 rachunki, wówczas

bez problemu moZemy ich rozliczyó - powiedziala Skarbnik Gminy.
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Dlaczego zBM nie dostql dotacji? -zapytal Przewodniczqcy komisji.

Zosfala zawarta umowa w której pan S. Jach zobowiqzat siE do przeprow adzenia

remontu bloków. W terminie pólrocznym przedstawil zestawienie zbiorcze

o przeprowadzonych remontach. Byly to jednak prace remontowe, które ZBM

mógl wykonaó ze érodków z czynszu. Chodzilo nam o powazniejsze remonty

tj. wymiana pokryó dachowych, ocieplenia budynków czy ich pomalowanie -

powiedziala Skarbnik Gminy.

Ad.1

Komisja zadecydowala o skontrolowaniu wydatków Rady Miejskiej

oraz Wydzialu Inwestycji i Integracji z lJni4 Europejsk4. Z uwagi

na nieobecnoéó Naczelnika Wydzialu komisja postanowila skontrolowaó

wydziat na kolejnym posiedzeniu.

Przewodniczqcy komisji zwrócil siQ do skarbnik o oceng wydatków

Rady Miejskiej zaI pólrocze bielqcego roku.

chcialabyrn poinfbrmowaó, iz wydatki nie przekroczyly zaplanowanych

w budzecie. PozostanE jeszcze nie wykorzystane érodki, które mo1na

przeznaczyó na zakup np. czasopism - powiedziala Skarbnik Gminy.

Ad. 5

Przewodniczqcy kornisji poruszyl

na ul. Konarskiego i poloienia asfaltu wzdluz

poinformowala radnych i2 rozmawiala ju| w

podjEte dzialania.

sprawQ rozbudowy cmentarza

tego cmentarza. Skarbnik Gminy

tej sprawie z Burmistrzem i bEda

Komisja zakonczyla posiedzenie o godz. 12.40
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Zalaczniki:

1. Informacja z wykonania budzetu zaIpókocze ZarzqduBudynków Mieszkalnych

JEdrzejowie.


